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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'  AJUNTAMENT EL DIA 26 
D’OCTUBRE DE 2017 
 
 
Vacarisses, 26 d’octubre de 2017, essent les 20:00 hores del dia de la data i prèvia 
convocatòria realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària els components del Consell 
Plenari Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 
 
 
Presideix  
                                                                        
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde   
 
 
Regidors  
 
Olga Serra i Luque, 1ª  tinent d’alcalde 
Laura Sánchez i López, 2ª  tinent d’alcalde 
Clara Fuster i Ramon 3ª  tinent d’alcalde 
Albert Salamé i Sabater 
Pere Casas i Ardanaz 
Mariana Ríos i López 
Salvador Boada i Guàrdia 
Josep Maria Gibert i Castellet 
Anna Maria Singla i Sangrà 
Martí Llorens i Morraja 
Pedro Roque Serna i González 
Juan Pablo Garrido i Sánchez 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dóna fe de l'acte. 
 
  

O R D R E     D E L      D I A 
 
 
1.- PART RESOLUTÒRIA  
 
1.1.-  APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS ORDIN ÀRIA CELEBRADA EL DIA 

4 D’OCTUBRE DE 2017 I EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA EL D IA 19 D’OCTUBRE 
DE 2017. 

 
 
Sotmeses a votació s’aproven per unanimitat dels presents assistents a les sessions. 
 
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR  x x x x x 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS         
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1.2.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA D’APROVACIÓ DEL PLA LO CAL D’INFÀNCIA I                     
ADOLESCÈNCIA VACARISSES.  

 
 
Per Decret núm. 180/2015, de 2 de juliol, es creà  la Regidoria d’Infància de l’Ajuntament de 
Vacarisses,  per tal de desenvolupar polítiques d’atenció a la infància al municipi , amb 
l’objectiu de preservar els drets dels infants. 
 
Cal tenir en compte que Vacarisses compta, en els darrers anys,  amb un increment 
considerable de la població infantil i adolescent que posa de manifest la necessitat de 
desenvolupar actuacions adreçades a aquest segment de la població.  
 
El marc normatiu impulsat els darrers anys ha estat molt important en l’àmbit d’infància. Des de 
la Convenció sobre els Drets de l’Infant aprovada per l’Assemblea General de Nacions Unides 
l’any 1989, fins a les diferents normatives internacionals, nacionals i autonòmiques. A nivell 
autonòmic cal destacar la Llei 14/2010, de 27 de maig, dels drets i les oportunitats en la 
infància i l’adolescència,  aprovada pel Parlament de Catalunya el 2010, la qual estableix un 
nou marc normatiu que abraça la prevenció, l’atenció, la promoció i la participació de tota la 
infància i l’adolescència a Catalunya, tant la que es troba en situació de risc o desprotecció, 
com la resta, visualitzant l’infant i l’adolescent com a subjectes de drets I d’oportunitats que 
poden exercitar per si mateixos. 
 
En aquest sentit, des de la Regidoria d’Infància es considerà important elaborar un Pla Local 
d’Infància, que recollís  la planificació estratègica de les polítiques d’infància i adolescència de 
Vacarisses per els pròxims anys. L’elaboració d’aquest pla fou encarregat a la Fundació 
Francesc Ferrer i Guàrdia , sota la coordinació del personal tècnic d’Infància de l’Ajuntament. 
 
D’aquest treball s’han obtingut uns resultats i unes propostes d’actuació que han estat 
elaborades a partir de l’avaluació de les polítiques d’infància, del procés de diagnosi i d’un 
intens procés de diàleg amb els actors claus en matèria d’infància del municipi,  així com amb 
els infants de Vacarisses. S’ha estructurat en funció de 5 àmbits estratègics: 1,Àmbit infància, 
adolescència i família, 2.Àmbit educació, 3.Àmbit benestar, 4.Àmbit vila i 5.Àmbit participació.  
 
Tanmateix preveu que les polítiques a implementar que d’aquest document se’n derivin,  es 
basin en estratègies de promoció, prevenció, atenció, protecció i participació,  i alhora un treball 
transversal eficaç. 
 
Atès que algunes de les propostes d’actuació que es descriuen al document del Pla ja s’estan 
duent a terme al municipi, caldrà prioritzar aquelles noves no endegades. 
 
Vist que conforme l’article 67.2 de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés 
a la informació pública i bon govern, l’Administració pública ha d’establir procediments de 
participació i col.laboració ciutadana en l’elaboració de plans i programes de caràcter general i 
en la definició de les polítiques públiques més rellevants, s’ha observat aquest precepte amb 
intens procés de diàleg amb els actors claus en matèria d’infància del municipi,  així com amb 
els infants de Vacarisses. 
 
Atès que una de les propostes del Pla Local d’Infància i Adolescència Vacarisses es concreta 
en la creació del Consell d’Infants, com a òrgan de participació que canalitzi les iniciatives i 
inquietuds d’aquesta població, acomplint així les previsions de l’article 32 del Reglament de 
participació ciutadana de l’Ajuntament de Vacarisses, en aquest sentit, tal i com s’esmenta al 
paràgraf precedent, s’ha observat l’audiència pública d’infants que s’estableix a l’article 20 de 
l’expressat Reglament. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones , reunida el dia 19 d’octubre de 
2017 va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposo l'adopció del següent  
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A C O R D 
 
PRIMER.-   Aprovar el Pla Local d’Infància i Adolescència Vacarisses,  el qual integra la 

planificació real, integral i transversal de totes aquelles activitats, accions i 
programes dirigits als infants i adolescents de Vacarisses 

 
SEGON.-  Comunicar aquest acord a la Direcció General d’Atenció a la Infància i 

l’Adolescència del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies de la 
Generalitat de Catalunya. 

 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu que, com ja van comentar a les comissions, porten a 
aprovació el primer Pla Local d’Infància i Adolescència de Vacarisses. Afegeix que ja els el van 
fer arribar i que només els falta concretar el dia de la presentació, durant la qual es farà un 
procés participatiu per escollir les accions que es prioritzaran en els propers 4 anys. 
 
Intervé el Sr. Serna qui pregunta qui estarà dins de les negociacions i iniciatives d’aquest Pla. 
 
El Sr. Alcalde respon que el Pla s’ha fet amb un procés participatiu obert a través de preguntes 
i enquestes que s’han fet al carrer en el que han participat els diferents actors que tenen a 
veure amb la infància i l’adolescència a Vacarisses: les escoles, les AMPA... Segueix dient que 
la presentació serà oberta a tothom, que evidentment estan tots convidats a dir-hi la seva , i 
que serà allà on es faran els grups de treball per triar quines accions es prioritzaran. 
 
El Sr. Boada pregunta si aquest Pla s’ha fet extensible a altres regidories, perquè hi ha moltes 
enquestes que s’han fet als infants sobre que troben a faltar al municipi, però aquests diuen 
que moltes vegades han demanat coses a l’ajuntament i no s’han fet. Afegeix que una de les 
coses que més s’han demanat en aquests anys és la gespa al camp de futbol, també hi ha que 
demanen els carrers del Ventaiol, per tant cal començar a prioritzar el que es demana. Posa 
com a exemple que ara es començaran les obres per la Creu, quan hi ha molts nens del 
Ventaiol que ja ho estan percebent que els carrers estan bruts... 
Per acabar diu que hi votaran a favor perquè és una bona eina, i que el que surt a les 
enquestes és el que la gent pensa sobre com està el municipi. 
 
El Sr. Alcalde li diu que discrepa una mica de l’anàlisi que fa del Pla Local, doncs és evident 
que surten moltes prioritats, però el que no poden és prioritzar fer una piscina coberta,  que 
com ja sap és totalment inviable. Afegeix que les prioritats sortiran el dia de la presentació del 
Pla, sempre tenint en compte que hi ha moltes accions que no es poden dur a terme en quatre 
anys,  i és per això que s’ha de prioritzar. 
 
El Sr. Boada diu que ha vist a les enquestes unes accions en concret que tenen moltes 
persones que hi estan a favor,  i que li ha sorprès que nou nens hagin demanat millorar la 
neteja a la via pública. 
 
El Sr. Alcalde li diu que no només han participat nens, que com ja ha dit,  també s’han passat 
enquestes a les AMPA, als educadors, a pares...,  no es tracta només de la visió dels 
adolescents i els infants. 
 
El Sr. Boada diu que hi ha percentatges molt alts, és a dir,  que coincideixen moltes persones, i 
que per tant han de tenir-ho en compte. 
 
El Sr. Alcalde respon que hi estan d’acord. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
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1.3.-  PROPOSTA DE L’ALCALDIA  D’APROVACIÓ DE LA PR ÒRROGA DEL PLA LOCAL 

DE JOVENTUT 2014-2017. 
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió ordinària el dia 27 de març de 2014 , va 
aprovar el Pla Local de Joventut de Vacarisses 2014-2017, el qual integra la planificació real, 
integral i transversal de totes aquelles activitats, accions i programes dirigits als i les joves de 
Vacarisses. 
 
Atès que està propera la data en què s’exhaureix la seva vigència,  valorat que el seu contingut 
s’ha observat que encara ofereix eficàcia i, per tant, avalaria la decisió de prorrogar-lo. 
 
Atès que en vistes a la seva futura revisió i/o actualització,  en funció de les possibles noves 
normatives i dels canvis en la realitat social d’aquest col.lectiu jove, així com a les necessitats 
que s’hagin detectat, es té la previsió de sol.licitar el suport tècnic, per a l’elaboració de la 
diagnosi,  a la Diputació de Barcelona,  en el marc del Catàleg de Serveis 2018, del Pla Xarxa 
de Governs Locals 2016-2019, i quan es disposi d’aquest document encarregar la redacció del 
nou Pla. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones , reunida el dia 19 d’octubre de 
2017, va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposo l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
PRIMER.-   Aprovar la pròrroga del Pla Local de Joventut de Vacarisses 2014-2017, per tal 

que la sega vigència s’estengui fins a la finalització de l’anualitat de 2018 i, 
excepcionalment, fins a la data en què es disposi d’un nou Pla aprovat. 

 
SEGON.-  Comunicar aquest acord a la Direcció General de Joventut del Departament de 

Treball, Afers Socials i Família de la Generalitat de Catalunya. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui els recorda que,  del Pla Local de Joventut 2014 – 2017, 
demanen una pròrroga per allargar-lo un any més, atès que l’any vinent sortirà una subvenció 
de la Diputació que els permetrà fer la diagnosi,  amb l’ estalvi econòmic que això suposarà. 
 
Intervé el Sr. Serna qui diu que aquest Pla ve de la legislatura anterior, i que estan molt 
contents i per tant hi votaran a favor. 
 
El Sr. Gibert diu que també hi votaran a favor doncs fa anys que l’ajuntament hi treballa i també 
perquè és una eina per aconseguir subvencions. 
 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
 
 
 



 5 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR  x x x x x 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS         
 
 
 
 
1.4.-  PROPOSTA DE LA REGIDORA DE MEDI AMBIENT I SO STENIBILITAT, 

D’APROVACIÓ INICIAL DEL PLA MUNICIPAL DE PREVENCIÓ D’INCENDIS 
FORESTALS DE VACARISSES 2017 – 2021.  

 
Dades de l’expedient 
 
Expedient.- 04/2017 Aprovació del Pla Municipal de Prevenció d’Incendis Forestals (PPI) de 
Vacarisses 2017 – 2021. 
 
Fets i Fonaments Jurídics 
 
L’article 40 de la Llei 6/1988, de 30 de març, Forestal de Catalunya, estableix que les entitats 
locals situades a zones d’alt risc d’incendis forestals han de disposar d’un Pla de Prevenció 
d’Incendis Forestals per a llur àmbit territorial, el qual ha de ser tramès al Departament 
d’Agricultura, Ramaderia i Pesca per ser aprovat. 
 
L’article 17 del Decret 64/1995, de 7 de març, pel qual s’estableixen les mesures de prevenció 
d’incendis forestals, estableix l’obligació de les entitats locals situades en zona d’alt risc forestal 
de disposar d’un pla de prevenció d’incendis forestals. 
 
L’annex del Decret esmentat estableix que Vacarisses és zona d’alt risc d’incendi, per la qual 
cosa, l’elaboració del PPI és obligatòria. 
 
En data 28 de juliol de 2017, amb registre d’entrada 4594, es rep proposta de PPI 2017-2021, 
resultat de la suma de les aportacions de l’Ajuntament, de l’ADF Vacarisses - Rellinars i de la 
Diputació de Barcelona, elaborades per l’oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis 
Forestals. 
 
Vistes les facultats i competències conferides legalment al Ple de la corporació per l’article 22 
de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local i l’article 52 del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Serveis Territorials, reunida en sessió ordinària el dia 18 
d’octubre de 2017, va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposo l’adopció del 
següent 
 

ACORD 
 
PRIMER.-  Aprovar inicialment el Pla Municipal de Prevenció d’Incendis Forestals (PPI) de 

Vacarisses 2017-2021. 
 
SEGON.-  Sotmetre el Pla referit a informació pública, mitjançant anuncis inserits al 

Butlletí Oficial de la Província de Barcelona (BOP) i el tauler d’edictes de 
l’Ajuntament, a l’eTauler i al Portal de la Transparència, pel període de 30 dies 
hàbils a comptar des del següent en què sigui publicat en el Butlletí Oficial de la 
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Província, als efectes que es puguin presentar al·legacions i/o suggeriments 
que es considerin oportuns. 

 
TERCER.-  Considerar definitivament aprovat el Pla municipal de prevenció d’incendis 

forestals (PPI) de Vacarisses 2017-2021, si en el termini d’informació pública no 
es presenta cap al·legació i/o suggeriment. 

 
QUART.-  Trametre al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i Alimentació el Pla 

municipal de prevenció d’incendis forestals (PPI) de Vacarisses 2017-2021, una 
vegada aprovat definitivament per l’Ajuntament, als efectes de la seva 
aprovació en els termes previstos a l’article 40 de la Llei 6/1998, de 30 de març, 
forestal de Catalunya. 

 
CINQUÈ.-  Notificar el present acord a l’Oficina Tècnica de Prevenció d’incendis Forestals 

de Diputació de Barcelona. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Fuster qui explica que el Pla de Prevenció d’Incendis l’elabora l’Oficina 
Tècnica de Prevenció Municipal d’incendis Forestals juntament amb la Diputació de Barcelona. 
Es tracta de la previsió dels arranjaments que s’han de fer en els camins, pistes i en definitiva 
en la xarxa viària municipaL,  per tal que els efectius contra incendis puguin actuar 
preventivament. Explica que és un pla quadriennal, que la previsió del pressupost és de 
109.927 €, i que ja van fer arribar a l’oposició l’informe amb els detalls tècnics del Pla. 
 
Intervé el Sr. Serna qui diu que és una eina molt important a Vacarisses i per tant hi votaran a 
favor, però afegeix que els hagués agradat poder participar una mica en aquest Pla. 
 
La Sra. Fuster l’informa de que l’ajuntament hi participa,  però que qui ho fa sobretot és el 
Consell Comarcal, el Parc Natural, Diputació....tots els qui poden aportar el coneixement del 
territori. 
 
Intervé el Sr. Garrido per dir que des d’on més és pot aportar és des de aquí i no pas des de 
fora. 
 
La Sra. Fuster aclareix que, quan parla de l’ajuntament, es refereix sobretot a nivell tècnic, no 
tant a nivell polític, des del propi departament de Medi Ambient, que és qui té coneixement 
d’aquests informes. 
 
Pren la paraula el Sr. Llorens qui diu que no es pot oblidar que qui hi participa decisivament és 
l’ADF. 
 
La Sra. Fuster diu que té tota la raó, que no els ha anomenat com tampoc a d’altres, però que 
consten a l’informe. 
 
El Sr. Boada també vol aclarir que es tracta de la xarxa de camins, no de la xarxa viària. 
 
La Sra. Fuster li respon que efectivament es tracta de la xarxa de camins. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
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1.5.-  PROPOSTA DE LA REGIDORA DE MEDI AMBIENT I SO STENIBILITAT,  DE 
MODIFICACIÓ DEL CONTRACTE DE GESTIÓ DEL SERVEI MUNI CIPAL DE NETEJA 
VIÀRIA , GESTIÓ DE LA DEIXALLERIA DEL MUNICIPI,  I EL SERVEI DE RECOLLIDA 
DE RESIDUS SÒLIDS URBANS, PER A LA IMPLANTACIÓ DEL SISTEMA DE 
RECOLLIDA DE RESIDUS “PORTA A PORTA”.  

 
 
El Ple de l'Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió ordinària el dia 29 de març de 2007 , va 
adjudicar el contracte de la  GESTIÓ DEL SERVEI MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA , GESTIÓ DE 
LA DEIXALLERIA DEL MUNICIPI,  I EL SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS SÒLIDS 
URBANS QUE CONSTA DELS SERVEIS SEGÜENTS : RECOLLIDA DE FRACCIÓ ORGÀNICA, 
RECOLLIDA DE LA FRACCIÓ RESTA, RECOLLIDA DE PAPER/CARTRÓ,  VIDRE, ENVASOS,  
MOBLES/TRASTOS/ESTRIS, I SERVEI DE NETEJA I DESINFECCIÓ DELS CONTENIDORS DE 
CADA FRACCIÓ a l'empresa EMPRESA SERVICIOS JUAN I JUAN, SL,   pel preu de 797.786,36  
euros anuals, constituint una garantia definitiva per import de 31.911,45€. 

En data 4 de maig de 2007 es formalitzà el contracte en document administratiu. 
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió ordinària el dia 22 de desembre de 2009, va 
aprovar la revisió de preus del contracte,  sol.licitada per l’empresa contractista, a l’empara de  la 
clàusula 21 del  Plec de condicions administratives i tècniques del concurs 
 
En data 3 de maig de 2010 per Decret 39/2010 es determinà la necessitat de modificació de 
l’esmentat contracte,  minorant costos de manera que afecti el menys possible la qualitat dels 
serveis, amb motiu de la situació de crisi, i les consignes de les administracions públiques de 
sumar-se a un pla d’austeritat que conduís a reduir despesa pública,  que comportà una reducció 
dels serveis i resultant un preu de contracte de 752.179,62 euros/any, essent acordada pel  Ple 
de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió ordinària el dia 27 de maig de 2010,  i 
formalitzada la modificació del contracte en document administratiu signat el 3 de juny de 2010.   
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió ordinària el dia 27 de setembre de 2012 
va aprovar novament una revisió de preus del contracte . 
 
Segons la clàusula 12 del Plec de Condicions Administratives i Tècniques  que regeix 
l’esmentat contracte, així com la clàusula cinquena del contracte,  relatiu a la durada del 
contracte i possibles pròrrogues,  el contracte tindrà una durada de 4 anys a comptar des de la 
data de formalització del contracte i serà prorrogable de forma expressa, cada 4 anys , i sense 
que la durada de la seva vigència, incloses les pròrrogues, pugui excedir de 24 anys.  
Al seu empara l’empresa ha sol.licitat diverses pròrrogues, les quals han estat atorgades, 
essent la última acordada pel Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió extraordinària 
el 28 d’abril de 2015, atorgant-se per un període de 4 anys que comprèn des  del 4 de maig de 
2015 i fins 4 de maig de 2019. 
 
El Ple de l’Ajuntament en sessió del 27 de juliol de 2017 va acordar implantar el sistema de 
recollida de residus “Porta a Porta” a tot el municipi de Vacarisses, i en unitat d’acte acordà 
disposar que s’emprenguessin les actuacions prèvies que fossin necessàries per tal de poder 
acordar l’inici de l’expedient de modificació del contracte vigent de prestació del servei de 
recollida de residus, per a la implantació el sistema de recollida de residus “Porta a Porta” a tot el 
municipi de Vacarisses. 
 
Atès que per Decret de la regidora de Medi Ambient i Sostenibilitat núm. 27/2017,  de data 9 
d’octubre de 2017, es va resoldre iniciar l'expedient de modificació del contracte ,per raons 
d’interès públic, de les característiques del servei per a la implantació el sistema de recollida de 
residus “Porta a Porta” a tot el municipi de Vacarisses, disposant que es practiqués el tràmit 
d’audiència al contractista, per un termini màxim de 10 dies, per tal que pogués al.legar i presentar 
els documents i justificacions que estimés pertinents. 
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Atès l’informe de Secretaria emès en data 19 d’octubre de 2017 , assenyalant que l’esmentada 
modificació contractual procedeix, essent el Ple de la Corporació l’òrgan competent per a la seva 
aprovació, i amb subjecció a l’ordenament jurídic que li és d’aplicació i les consideracions que 
s’indiquen seguidament:  
 
“FONAMENTS DE DRET 
 
Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny,  pel qual s’aprova el text refós de la Llei de contractes de 
les administracions públiques (TRLCAP) 
 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya (TRLMRLC) 
 
Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu de les administracions públiques. 
 
- L’article 59 del  TRLCAP atorga a l’òrgan de contractació la prerrogativa de modificar els 
contractes per raons d’interès públic. 
 
- A l’expressat article 59, in fine, es determina que en el corresponent expedient es donarà 
audiència al contractista, i per un termini no inferior a 10 dies ni superior a 15, conforme preveu 
l’article 82.2 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu de les administracions 
públiques. 
 
- l’article 101.1 del  TRLCAP estableix que una vegada perfeccionat el contracte, l’ òrgan de 
contractació només podrà introduir modificacions per raó d’interès públic en el elements que 
l’integren, sempre que siguin degudes a necessitats noves o causes imprevistes, justificant-ho 
degudament a l’expedient. 
 
-  L’article 163.2  del TRLCAP preveu que quan les modificacions afectin el règim financer del 
contracte, l’administració haurà de compensar al contractista de manera que es mantingui 
l’equilibri dels supòsits econòmics que foren considerats com a bàsics en l’adjudicació del 
contracte. 
 
- l’article 101.2 del TRLCAP estableix que les modificacions del contracte hauran de formalitzar-
se conforme el disposat a l’article 54. 
 
- l’article 42 del TRLCAP preceptua que quan com a conseqüència de la modificació del contracte 
experimenti variació el preu, es reajustarà la garantia per tal que guardi la deguda proporció amb el 
preu del contracte resultant de la seva modificació. 
 
-STS de 13 de novembre de 1986, principi jurisdiccional bàsic en matèria de manteniment de 
l’equilibri econòmic: el repartiment del desequilibri. El criteri de repartiment de carregues o de 
majors beneficis no es discutit ni per la doctrina ni per la jurisprudència, que reiteradament ha 
declarat que no procedeix la reparació integral del concessionari, sinó la compensació o 
repartiment entre ambdues parts. 
 
-articles 79 a 88 del R.D. 500/90, de 24 d’abril de 1990, regulen que la realització de la despesa 
que s’estén a exercicis posteriors a aquell en el qual s’autoritzen passaran a tenir la 
consideració de despeses plurianuals,  i el compromís i les despeses de caràcter plurianual es 
subordinaran al crèdit que per a cada exercici es consigni en els respectius pressupostos . 
 
 
-l’article 93 del TRLCAP notificació i  publicitat al BOPB. 
 
-la disposició addicional vuitena de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, 
accés a la informació pública i bon govern, que estableix que als efectes de facilitar la consulta 
a la informació sobre contractació pública, les administracions locals han d’informar el Registre 
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Públic de Contractes i la Plataforma de Serveis de Contractació Pública  del contractes 
formalitzats i els que estan en licitació o en altres fases contractuals. 
 
-l’article 57.2 del TRLCAP,  cal trametre a la Sindicatura de Comptes de la Generalitat de 
Catalunya  la modificació del contracte. 
 
-la Resolució ECO/228/2011, de 25 de gener, per la qual es dóna publicitat al Conveni de 
col.laboració entre el Departament d’Economia i Finances de la Generalitat de Catalunya i la 
Sindicatura de Comptes per a la tramesa de les dades i documents des del Registre Públic de 
Contractes de la Generalitat de Catalunya. 
 
-la Resolució ECO/1416/2015, de 18 de juny, per la qual es dóna publicitat al conveni de 
col.laboració entre el Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques i l’Administració de la 
Generalitat de Catalunya que regula la interconnexió amb dispositius electrònics d’agragació 
d’informació entre la Plataforma de Contractació del Sector Públic i la Plataforma de Serveis de 
Contractació Pública de la Generalitat de Catalunya. 
 
CONSIDERACIONS 
La motivació de la modificació és necessària acreditar-la amb caràcter específic i detallant les 
raons d’interès públic que ho justifiquin, les quals vénen donades per la Directiva Europea 
2008/98, de 19 de novembre, de residus; la Llei Estatal 22/2011, de 28 de juliol, de residus i sól 
contaminat; i el Programa de prevenció i gestió de residus i recursos de Catalunya, 2013_2020 
(PRECAT20), en es fixen els sostres mínims de reciclatge a assolir fins el 2020: el 50% en la 
Directiva Europea i Llei Estatal, i 60% en el Programa Català. 
 
També a aquests motius han de sumar-se els econòmics. I són el fet que, fins al 2020, cada tona 
de rebuig no reciclada que es generi serà cada any més costosa per a l’Ajuntament, per la seva 
entrada al CTRV. En canvi, les restes que reciclem seran bonificades obtenint-ne un retorn 
econòmic. 
 
Per tant, reciclar correctament ja suposa un benefici econòmic directe, i si a més a més, s’assoleix 
el percentatge de reciclatge, en un breu període de temps, la recollida del Porta a Porta resultarà 
més barata que l’actual sistema de recollida vigent. 
 
Per altra banda cal adaptar les prestacions del servei de neteja viària a les necessitats actuals. 
 
Segons Informe de la Junta Consultiva de Contractació núm. 42/202, de 17 de desembre de 
2002, reiterat per informa núm. 53/2003, de 12 de març de 2004, l’ius variandi o poder de 
modificació unilateral dels contractes per part de l’administració, és una de les singularitats del 
contracte administratiu, que tranca el principi general pacta sunt servando en benefici de 
l’interès públic que representa l’administració. Com a tal potestat és una prerrogativa de 
l’administració i no cap atribuir la iniciativa i el contingut de la modificació al contractista. 
 
L’acord de l’òrgan de contractació de modificació del contracte (ius variandi) és causa que pot 
originar la ruptura de l’equilibri econòmic, segons la doctrina i la jurisprudència. 
 
A l’adjudicar-se un contracte de gestió de serveis públics ha de restar perfectament establert el 
nivell previst d’ingressos i despeses i el marge de benefici de l’adjudicatari i en aquest punt es 
considera equilibrat el contracte, comprometent-se ambdues parts a mantenir aquest statu quo.  
 
També s’ha d’establir el principi bàsic de la contractació administrativa del risc i ventura del 
contractista. 
 
És escassa i imprecisa regulació del principi de manteniment de l’equilibri econòmic i la 
doctrina jurisprudencial  no acota qüestions elementals com el percentatge de risc que sempre 
ha d’assumir el contractista o el repartiment del desequilibri entre ambdues parts en el cas 
d’acreditar-se aquest. Si en el Plec no s’aborda aquesta qüestió amb total precisió, haurà 
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d’aplicar-se elementals criteris assentats per la jurisprudència per a tractar de no atorgar al 
contractista més del que realment li correspon. 
 
Per poder apreciar si s’ha produït o no aquest desequilibri haurà d’analitzar-se les dades 
numèriques de la concessió. 
 
Per articular el repartiment del desequilibri, ja que ni el Dret positiu ni la jurisprudència 
concreten en quin percentatge ha de fer-se, si en el Plec de clàusules no es preveu aquesta 
situació, s’haurà de recórrer a negociar amb l’empresa, tenint com a límit que les dades 
econòmiques hauran de garantir que el servei segueixi essent rendible però l’empresa haurà de 
conformar-se amb un menor benefici 
 
Segons Informe de la Junta Consultiva de Contractació núm. 48/1995, de 21 de desembre de 
1995, assumint el principi de llibertat de pactes, poden modificar-se els contractes per mutu 
acord entre les parts, però això no constitueix un obstacle perquè es fixin límits a les 
possibilitats de modificació bilateral dels contractes, en el sentit que mitjançant aquestes pugin 
ser alterades de bases i criteris als que correspon l’adjudicació dels contractes, mitjançant el 
sistema de licitació pública. Per tant una cosa és modificar el contracte en alguna de les seves 
característiques, i una altra substituir un contracte per un altre quan les modificacions són 
substancials. 
 
Cal aprovar el document que estableixi  el marc regulador de les condicions que regiran la  
modificació del contracte, essent d’aplicació com a clàusules administratives i tècniques del 
contracte de la  GESTIÓ DEL SERVEI MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA , GESTIÓ DE LA 
DEIXALLERIA DEL MUNICIPI,  I EL SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS “PORTA A 
PORTA”, i es mantindran vigents,  en tot allò que no contravingui el document esmentat,   totes 
les clàusules del Plec de condicions administratives i tècniques particulars aprovat pel Ple de 
l'Ajuntament en sessió ordinària el dia 30 de novembre de 2006 , el qual fou modificat per acord de 
la Junta de Govern Local de l'Ajuntament de Vacarisses , en sessió ordinària el dia 15 de gener de 
2007, i ratificat pel  Ple de l'Ajuntament  en sessió ordinària el dia 25 de gener de 2007, que regeix 
el contracte subscrit el 4 de maig de 2007. 
 
La modificació del contracte haurà de formalitzar-se en document administratiu dins del termini 
de trenta dies a comptar des del següent al de la recepció de la notificació de l’acord 
d’aprovació de la modificació, constituint aquest document títol suficient per a accedir a 
qualsevol registre públic. 
 
L’òrgan que va celebrar el contracte ostentarà la competència per a la serva interpretació, 
modificació o resolució.” 
 
Del document  comprensiu de les característiques tècniques de la prestació del servei amb la nova 
modalitat, amb el corresponent càlcul del nou cost anual del contracte  que se’n derivaria de 
l’aplicació de la modificació  se’n desprèn un increment respecte el cost actual del servei per import 
de 66.550,91 euros,i per Intervenció ha estat emès informe de la existència de crèdit adequat i 
suficient per a cobrir la despesa per les dues mensualitats que resten de l’exercici de 2017, per 
import de 11.091,82 euros, al grup de programa 162  concepte 227. 
 
Atès que en data 19 d’octubre de 2017, l’empresa contractista EMPRESA SERVICIOS JUAN Y 
JUAN,SL ha presentat escrit, registre d’entrada núm. 006170, expressant la seva conformitat 
amb la modificació contractual derivada de la implantació del servei de recollida de residus amb 
el sistema “Porta a Porta” , en els termes proposats als documents que se’ls posà de manifest 
al tràmit d’audiència. 
 
Vist que l'article  59 del  TRLCAP atorga a l’òrgan de contractació la prerrogativa de modificar els 
contractes , el Ple de la Corporació té competència per a acordar la modificació d’aquest contracte. 
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Atès que la Comissió Informativa de Serveis Territorials reunida en sessió ordinària el dia 19 
d’octubre de 2017 va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposo l’adopció del 
següent 

A C O R D 
 
 
PRIMER.-  Aprovar la modificació del contracte de la  GESTIÓ DEL SERVEI MUNICIPAL 

DE NETEJA VIÀRIA , GESTIÓ DE LA DEIXALLERIA DEL MUNICIPI,  I EL 
SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS SÒLIDS URBANS QUE CONSTA 
DELS SERVEIS SEGÜENTS : RECOLLIDA DE FRACCIÓ ORGÀNICA, 
RECOLLIDA DE LA FRACCIÓ RESTA, RECOLLIDA DE PAPER/CARTRÓ,  
VIDRE, ENVASOS,  MOBLES/TRASTOS/ESTRIS, I SERVEI DE NETEJA I 
DESINFECCIÓ DELS CONTENIDORS DE CADA FRACCIÓ , signat en data 4 
de maig de 2007 amb el contractista EMPRESA SERVICIOS JUAN I JUAN, 
SL., modificació motivada per les raons d’interès públic per a la implantació del 
sistema de recollida de residus “Porta a Porta,  ja que reciclar correctament ja 
suposa un benefici econòmic directe, i si a més a més, s’assoleix el percentatge 
de reciclatge, en un breu període de temps, la recollida del Porta a Porta resultarà 
més barata que l’actual sistema de recollida vigent, a banda de la conveniència 
d’adaptar les prestacions del servei de neteja viària i de la gestió de fracció 
verda  a les necessitats actuals,  i resultant un preu de contracte de 878.881,41 
euros/any, amb el desglossament següent: 728.168,69 euros de pressupost 
d’execució material, 36.408,43 euros de despeses generals, 34.405,97 euros 
de benefici industrial, i 79.898,31 euros d’IVA al tipus del 10%). 

 
SEGON.-  Autoritzar i disposar la despesa de 1.768.854,64 euros ,  amb càrrec al grup de 

programa 162  concepte 227 del pressupostos dels exercicis  2017, 2018 i 2019, 
d’acord amb el següent detall: 

 
-a càrrec del pressupost general de l’exercici 2017, per un import de 11.091,82 euros (IVA inclòs) 
-a càrrec del pressupost general de l’exercici 2018, per un import de 878.881,41 euros (IVA inclòs) 
-a càrrec del pressupost general de l’exercici 2019, per un import de 878.881,41euros (IVA inclòs) 
 
En relació a la disposició de la despesa de  1.757.762,82 euros a càrrec dels pressupostos dels 
exercicis 2018 i 2019, aquesta es realitza amb la condició suspensiva d’existència de crèdit 
adequat i suficient per a finançar les obligacions derivades en els exercicis indicats. 
 
TERCER.-  Aprovar el Plec de condicions tècniques de la modificació del contracte, document 

que  estableix  el marc regulador de les prescripcions que regiran la present 
modificació del contracte, incloent el nou règim de prestació del servei de neteja 
viària, essent d’aplicació com a clàusules administratives i tècniques del 
contracte de la  GESTIÓ DEL SERVEI MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA , 
GESTIÓ DE LA DEIXALLERIA DEL MUNICIPI,  I EL SERVEI DE RECOLLIDA 
DE RESIDUS “PORTA A PORTA”, i es mantenen vigents,  en tot allò que no 
contravingui el document annex,   totes les clàusules del Plec de condicions 
administratives i tècniques particulars aprovat pel Ple de l'Ajuntament en sessió 
ordinària el dia 30 de novembre de 2006 , el qual fou modificat per acord de la 
Junta de Govern Local de l'Ajuntament de Vacarisses , en sessió ordinària el dia 
15 de gener de 2007, i ratificat pel  Ple de l'Ajuntament  en sessió ordinària el dia 
25 de gener de 2007, que regeix el contracte subscrit el 4 de maig de 2007. 

 
QUART.-  Facultar l’a regidora de Medi Ambient i Habitatge,  senyora Clara Fuster 

Ramón, per a la signatura del contracte de la modificació , i per a la signatura de 
la resta de documents i actes administratius que siguin necessaris per a 
l’execució d’aquests acords i del contracte, així com per a la liquidació del 
contracte i el retorn de la garantia definitiva quan esdevingui. 
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CINQUÈ.-  Disposar que es reajusti la garantia per tal que guardi la deguda proporció amb el 
preu del contracte resultant de la seva modificació, retornant l’aval d’import 
31.911,45 euros, inscrit al Registre Especial d’Avals amb el número 9000004428, i 
requerir el contractista perquè en el termini de 15 dies naturals, a comptar des de 
la recepció de la notificació de l’acord de la modificació del contracte,  presenti 
document que acrediti haver constituït la garantia definitiva per import de 
31.959,32 euros, corresponent al 4% del nou preu de contracte (IVA exclòs). El 
contractista pot optar per mantenir dipositat l’aval de 31.911,45 euros i  
complementar l’import de 47,87 euros per a cobrir el total de la garantia definitiva , 
amb qual qualsevol del mitjans previstos a l’article 36 del RDL 2/2000. 

 
SISÈ.-   Comunicar el present acord a l’empresa EMPRESA DE SERVICIOS JUAN Y 

JUAN, SL. i se'l citi per tal que concorri a formalitzar el contracte de la modificació 
en document administratiu, dins del termini de trenta dies naturals a comptar des 
del següent al de la recepció de la notificació  

 
SETÈ.-  Publicar el present acord de modificació al Perfil de contractant de l’Ajuntament de 

Vacarisses, de la Plataforma de Serveis de Contractació Pública de la 
Generalitat de Catalunya i al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona. 

 
VUITÈ.-  Trametre informació de la modificació del contracte al Registre Públic de 

Contractes de la Generalitat de Catalunya, per a què des d’aquest registre es 
trameti la informació i dades del contracte a la Junta Consultiva de l’Administració 
de l’Estat i a la Sindicatura de Comptes de Catalunya. 

 
 
 
Pren la paraula la Sra. Fuster qui explica que, el passat 27 de juliol, el ple de l’ajuntament va 
acordar implantar el sistema de recollida de residus Porta a Porta a tot el municipi i es va 
acordar que s’emprenguessin les actuacions prèvies necessàries per poder acordar l’inici de 
l’expedient corresponent de modificació del contracte vigent de prestació del servei de recollida 
de residus. Per tant, diu que el que es presenta és aquesta modificació del Plec de condicions 
amb l’empresa que ha de fer aquest nou sistema de recollida de residus, gestió de la deixalleria 
del municipi i gestió del servei municipal de neteja viària. Informa que s’estant fent arribar 
escrits pels quals ja es comunica l’inici de les sessions informatives del dia 6 al 19 de 
novembre, en les que es farà entrega de tot el material necessari. Diu que és molt important 
conservar les cartes perquè es necessitaran per anar a recollir el material, ja que el codi de 
barres que porten identificarà els propietaris. 
Segueix dient que la previsió d’implantació d’aquest sistema és el 24 de novembre,  i que es 
farà un acte inaugural amb la participació de la Generalitat el dia 11 al matí. 
Afegeix que se’ls va fer arribar l’informe que avala aquesta modificació del plec. 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui comenta que han estat valorant la nova composició de l’equip 
de govern i , des de Veïns per Vacarisses , volen demanar posposar l’aprovació de la variació 
del contracte, entre d’altres coses perquè suposa pel municipi un augment de 66.000 €. També  
demanen obrir un torn de reunions per valorar al detall la repercussió que el porta a porta pot 
generar al normal funcionament de les famílies de Vacarisses. 
 
Intervé el Sr. Boada qui diu que, tal com van dir l’últim dia,  el que ells no veuen bé és la 
implantació tan ràpida, doncs és d’aquí un mes i els dubtes que tenien encara no estan resolts, 
per tant s’abstindran igual que van fer amb l’acord anterior. Comenta que els agradaria aclarir 
coses, com si hi ha nous punts d’aportació o d’altres canvis,  perquè des d’aleshores no els han 
dit res.  
 
Pren la paraula la Sra. Fuster qui, en resposta al Sr. Serna,  diu que aquest increment és inicial, 
doncs un cop implantat el sistema tindran els retorns de reciclar bé i ,com ja van dir,  en funció 
del percentatge de reciclatge el servei s’abaratirà. Explica que a data d’avui tenen un import de 
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50.000 € i escaig però , com ja van comentar a les comissions , és degut a que han ampliat el 
servei de neteja viària, han regularitzat factures que no estaven incloses al plec del servei, com 
per exemple Torreblanca II que ara ja apareix afegida al plec,  i han ampliat la recollida de poda 
de sis a dotze mesos. Insisteix que en funció de l’obtenció del percentatge de reciclatge està 
clar que el retorn serà molt més gran, els costos seran més elevats i , per tant,  el servei serà 
més beneficiós per la població i en definitiva per l’ajuntament. 
 
Per altra banda, adreçant-se al Sr. Boada,  li diu que si hi ha dubtes es poden reunir, seure i 
parlar-ne, que s’han fet sessions informatives i els conviden a que puguin aclarir tots els 
dubtes. 
Explica que el sistema s’implanta el dia 24 però,  com ja van dir, hauran d’anar veient si es 
plantegen deficiències i intentar adreçar-les , tant si és pel número de dies, el tipus de recollida 
o el propi servei, doncs no es tracta d’una cosa inamovible.   
Pel que fa a les deixalleries, àrees d’emergència, ja estan dissenyades i,  quan vulguin,  poden 
quedar i els ho explicarà tot millor. 
 
El Sr. Boada pregunta si s’han ampliat. 
 
La Sra. Fuster respon que no, que son dues, que estan a peu de carretera i tindran un servei 
de 365 dies l’any, 24 hores diàries, amb accés amb la targeta municipal. Explica que una està 
situada al polígon per a que puguin accedir-hi la gent del poble, Torreblanca i Els Caus, i l’altra 
és l’actual deixalleria de Can Serra. Afegeix que, si veuen que son insuficients, ja n’afegiran 
alguna altra, a més les aportacions de la ciutadania les tindran en compte. 
 
Per acabar diu que no és un porta a porta creat d’avui per demà, sinó que hi ha un gran estudi 
darrera, hi ha una empresa que els assessora i tenen la implantació que s’ha fet a molts 
municipis amb un percentatge de recollida inicial , al cap d’un mes,  molt significatiu. 
 
Intervé el Sr. Serna qui diu que,  de les aportacions que van fer ells en el seu moment, quan es 
va aprovar el pla no s’ha recollit cap i , a més,  els números que té ell li va donar la Sra. Fuster 
a les comissions i eren 66.550, 91 €. 
 
La Sra. Fuster diu que,  quan es va debatre la implantació del Pla, per part de Veïns per 
Vacarisses pràcticament tot van ser lloances, a part de les àrees d’emergència, que com ja van 
explicar en aquell moment son justament àrees d’emergència i , per tant , el seu ús ha de ser 
residual, però si veuen que son insuficients ja s’ho replantejaran. 
 
El Sr. Serna diu que hi haurà dificultats, per tant,  si faciliten una mica el treball de les famílies 
serà més fàcil d’implantar. 
 
La Sra. Fuster diu que a la majoria de municipis on s’ha implantat aquest sistema només hi ha 
una àrea d'emergència, però ells han volgut aprofitar l’espai de l’antiga deixalleria. 
 
El Sr. Garrido diu que no tots els municipis son iguals que Vacarisses. 
 
El Sr. Boada diu que l’orografia del municipi s’ha de tenir en compte, també els empadronats i 
no empadronats, doncs com ja van dir hi ha mil habitatges de no empadronats que vindran 
només el diumenge, per tant no sap com s’ho faran per llençar les fraccions, potser se les 
hauran d’endur a Terrassa.  
Per acabar diu que s’han de facilitar les coses a la gent o no funcionarà, sobretot aquestes 
segones residències que ho acabaran llençant a Terrassa o al bosc. 
 
Intervé el Sr. Gibert qui, en relació als contenidors soterrats , diu que la inversió feta va ser molt 
gran i que fins i tot la Generalitat els va subvencionar perquè es creia que era el sistema 
adequat per fer el reciclatge. Per tant els sembla que , donada aquesta situació de que només 
hi ha dos punts d’urgència, es podrien mantenir aquests contenidors, doncs el canvi que 
proposen és molt fort, i estan d’acord en que han d’anar a reciclar molt més del que fan però, 
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com ja els van dir, potser no seria pertinent fer-ho de cop, perquè els sembla que hi haurà 
problemes, doncs saben que hi ha gent que no hi està massa conforme. Afegeix que si el 
sistema no funciona a Vacarisses i s’han tret tots els contenidors tindran un problema greu, és 
per això que estaria bé que s’ho replantegessin i els tanquessin enlloc de treure’ls. 
Per acabar,  el Sr. Gibert diu que ja van dir que els semblava que aquest canvi no s’havia de fer 
de la manera que s’ha fet , perquè entenen que és un canvi més que substancial del sistema 
de recollida, i tot i que l’informe jurídic avala l’empresa, ells no ho veuen clar. 
 
Intervé la Sra. Fuster qui respon que Vacarisses no tenen perquè ser especials , i menys 
pejorativament, doncs sempre hi ha aquesta insistència en que a Vacarisses no ens ha de 
funcionar,  quan totes les experiències que s’estan portant a diverses localitats molt més plurals 
i amb les seves peculiaritats son bones. Afegeix que és cert que tenim una orografia específica, 
però que totes les localitats tenen les seves peculiaritats i està funcionant; a més,  tenen 
l’obligació totes i tots plegats de que funcioni , perquè el canvi normatiu és un altre dels motors 
d’aquest sistema de recollida, no se l’han inventat aquí, la normativa els obliga i els porta a 
això. Explica que grans localitats de Catalunya s’estan movent, informant i preparant per aquest 
sistema, doncs el sostre és el 2020, i qui no vulgui complicacions polítiques no l’aplicaran i el 
juny de 2019 els qui arribin ja ho faran. 
Pel que fa als contenidors soterrats,  diu que és cert que en el seu moment la Generalitat va 
apostar-hi,  però ara son ells mateixos els que els estan dient que aquest sistema no funciona 
per a la recollida selectiva dels residus, i si s’apostava per un reciclatge major i no ha funcionat  
hauran de plantejar-ho a la Generalitat. 
En relació al que ha dit el Sr. Gibert de no retirar de cop els contenidors soterrats, la Sra. Fuster 
respon que “ feta la llei feta la trampa” i,  per tant , hi haurà que ho dipositarà per norma al 
contenidor. 
 
El Sr. Gibert diu que el que ell ha dit és que no els han de treure,  però sí deixar-los tancats. 
 
La Sr. Fuster diu que els forats sempre els tindran i que la previsió de venda dels contenidors 
tampoc serà d’avui per demà. 
 
El Sr. Gibert pregunta si els trauran tots. 
 
La Sra. Fuster respon que ho han de fer perquè només cal que vegi com estan els diumenges 
els contenidors aeris, plens de tot tipus de deixalles que han d’anar a la deixalleria, sobretot 
voluminosos. Per tant , si deixen punts de referència per tot el municipi,  serà molt fàcil que es 
trobin amb moltes deixalles. Afegeix que les recomanacions de la resta de municipis que ho 
han implantat és taxativa en aquest sentit.  
 
Pel que fa a les modificacions, adreçant-se al Sr. Gibert, li diu que son substancials o no ho 
son, però que en cap cas son molt substancials. Explica que hi ha un informe tècnic elaborat 
pels serveis jurídics de l’ajuntament i que avala que hi ha una raó d’interès públic per aprovar 
aquesta modificació no substancial, doncs aquest interès públic també ve avalat per aquests 
canvis de normatives que els porten a aquest sistema de recollida de residus. Afegeix que els 
tribunals poden interpretar diverses raons i que d’ells depèn també que si consideren que es 
tracta d’una modificació substancial només ho han de posar a disposició de qui pugui donar un 
altre tipus d’interpretació. 
 
Intervé el Sr. Garrido qui pregunta que si no s’amplien les zones d’emergència on aniran a 
parar les deixalles. Per exemple , si una persona que viu a l’Hospitalet passa el cap de 
setmana al Palà, si no hi ha recollida ni el dissabte ni el diumenge, el faran anar a Can Serra o 
al polígon i fer molts més quilometres per marxar cap a l’Hospitalet. 
 
La Sra. Fuster respon que el que no poden fer és una àrea d’emergència a cada urbanització. 
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El Sr. Garrido diu que ell passa per davant de les dues àrees d’emergència i que tant li fa anar 
a una o a l’altra, però hi ha gent que ve el cap de setmana i que no els entra al cap això que 
estan plantejant. 
 
La Sra. Fuster respon que començaran amb dues àrees tal com han dit i que el dia a dia ja els 
durà a valorar si realment és necessària una altra àrea d’emergència. 
 
El Sr. Garrido diu que al Ventaiol i al Palà tenen moltes parcel·les i que, per una mica més, 
podrien fer una altra àrea d’emergència.  
 
El Sr. Alcalde explica que el sistema de porta a porta suposa abandonar un sistema de 
recollida que estava aturat al 39 % per moltes campanyes que es facin,  i al 2020, o arriben al 
60 % o cada vegada serà més car. Afegeix que és veritat que la Generalitat fa uns anys va 
apostar pels contenidors soterrats,  però ara aposten per això perquè se n’adonen que s’han 
quedat entre el 39 i el 40 % i no se’n surten. 
Pel que fa a les àrees d’emergència diu que han de ser això, “àrees d’emergència”, a més no 
està d’acord amb que Vacarisses sigui un municipi de segones residències, sí que n’hi ha 
moltes, però principalment és un municipi de primeres residències. 
El Sr. Alcalde pregunta perquè Vacarisses ha de ser un municipi diferent als altres i perquè 
creuen que la gent ha d’anar a llençar les escombraries al bosc, i si és que no som persones 
com tothom. Afegeix que ell pensa que hem de ser molt millors que Matadepera i arribar a la 
recollida selectiva amb un percentatge superior, almenys confia en que la gent de Vacarisses 
pugui fer-ho. 
Per altra banda, d’això que han dit de començar per sectors, explica que van anar a veure 
l’experiència de Navarcles i van veure que no és viable, doncs la gent d’un sector se n’anava 
cap a l’altra, i en canvi ara s’ha implantat completament amb un percentatge d’èxit molt elevat. 
Afegeix que ja ho saben que n’hi haurà de problemes, però que ja els intentaran anar resolent i, 
si realment veuen que es necessita una altra àrea d’emergència, s’estudiarà i es farà.  
Explica que de tots els municipis que han començat el “porta a porta” a Catalunya només un ha 
tirat enrere,  i no va ser per motius de recollida,  sinó per altres motius. Segueix dient que 
Barcelona està començant a fer proves, Sidney, Los Angeles, Londres, Parma, Sabadell,  estan 
apostant per això, per tant no poden aclucar els ulls davant el que hi ha. 
Per acabar diu que el que han de fer és anar en aquesta línia i ajudar a la gent a que això pugui 
anar endavant i sigui un èxit, doncs és en benefici de tots; a més han patit i estant patint un 
abocador i per tant haurien de ser els principals conscienciats a que això tirés endavant, doncs 
si es fa un bon reciclatge cada vegada d’abocadors en caldran menys i cada vegada allò que 
gastem una vegada ho podrem tornar a gastar. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que li sap greu que hagin de discutir això al ple, però que 
ell pensava que haurien tingut alguna reunió abans, i si comenten tot això és perquè no ho 
veuen clar i no volen haver de dir que ells ja veien que tindrien problemes. Afegeix que li 
agradaria saber quants impropis tenen als contenidors soterrats, doncs creu que allà la gent 
recicla bé. 
 
El Sr. Alcalde li diu que els contenidors son abocadors incontrolats, doncs cada dilluns i cada 
dimecres es troben des de matalassos a armaris... 
 
Intervé la Sra. Sánchez qui diu que han visitat molts municipis, han conegut moltes 
experiències i ,el primer que et diuen, és que s’han de treure els contenidors de reciclatge, 
perquè ni que els deixis tancats és un punt on la gent hi continuarà deixant coses encara que 
sigui al costat. Afegeix que el que es troben cada dilluns té uns costos econòmics molt 
importants, doncs incrementa molt la factura per sobre del contracte i és una de les coses que 
s’ha d’evitar.  
Pel que fa als impropis , la Sra. Sánchez explica que es produeixen dins dels contenidors, on 
diu que s’ha de llençar plàstic hi ha gent que llença vidre o runa i això els passa arreu, on hi ha 
5 contenidors de fracció i en els contenidors normals de via pública. 
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Per altra banda, en relació al cost dels contenidors, diu que és cert que van ser caríssims, però 
aquí entrarien en debat sobre la política de residus que no la fan els ajuntaments, i a més els 
primers contenidors que es van posar ja estan amortitzats, d’altres o estan a mitges i altres molt 
poc amortitzats, però si es fa el balanç de tot i amb la venda del que quedi, probablement facin 
les paus.  
En relació a les àrees d’emergència, com bé explicaven els companys, és l’excepció, no han de 
ser d’ús habitual per ningú, excepte la gent de cap de setmana que quan marxin passaran a 
deixar les fraccions.  
 
El Sr. Gibert diu que potser no passen. 
 
La Sra. Sánchez respon que ara ja els passa i que no poden comptar sempre amb el civisme 
de tothom, que hi procuraran faran pedagogia ... 
 
El Sr. Boada diu que han dit que sí que creuen que tothom serà cívic. 
 
La Sra. Sánchez diu que ho intentaran i que, quan ho diuen, el que volen dir és perquè com a 
ciutadans de Vacarisses no han de ser capaços de fer un “porta a porta” amb uns mínims i 
condicions acceptables, doncs no son més dolents que la resta de la comarca, tenen persones 
molt cíviques i d’altres molt incíviques , però entre tots plegats procuraran fer-ho bé. Afegeix 
que als incívics intentaran informar-los i educar-los bé, però si no son obedients i al final son 
rebels   potser al final els hauran de sancionar, tot i que no és l’objectiu.  
En relació a les àrees d’aportació diu que ara es deixen una a cada eix de la divisió del 
municipi, una a l’entorn de la carretera d’Olesa i del Nucli i l’altra a l’eix de la C-58, i lògicament 
ara no en faran més,  doncs també tenen un cost econòmic i abans de fer la inversió han de 
provar-ho i veure si funcionen o no. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui diu que s’han desviat del que era la proposta en qüestió.  
 
El Sr. Garrido diu que es nota que cal més diàleg. 
 
La Sra. Sánchez diu que tenen unes comissions informatives, fan moltes reunions, els envien 
informació per mail i mai contesten ni pregunten res. 
 
El Sr. Garrido diu que des de l’octubre, quan els van plantejar l’augment de les escombraries i 
ells van estar en desacord i van veure amb bons ulls el “porta a porta”, no els han tingut en 
compte per res. El Sr. Garrido segueix dient que ja els van dir que trobaven que dues hores era 
poca estona,  perquè s’ha de passar per una banda i per l’altra, a més si en 40 anys tenint 
contenidors la gent ha llençat deixalles al bosc ara ho faran encara més. 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui ,adreçant-se al Sr. Alcalde, diu que ells entenen el “porta a 
porta” perfectament, però el que no entenen és la imposició, doncs amb diàleg arribaran a 
acords, però no han agafat ni una de les propostes que els han fet. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova amb el següent resultat: 
 
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR    x x x 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS  x x     
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1.6.-  PROPOSTA DEL REGIDOR D’ORGANITZACIÓ ADMINIST RATIVA I RECURSOS 
HUMANS PER L’APROVACIÓ DELS ACORDS SOBRE CONDICIONS  
ECONÒMIQUES, SOCIALS I DE TREBALL DELS I LES FUNCIO NÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE VACARISSES I APROVACIÓ DEL CONVENI COL·LECTIU DEL 
PERSONAL LABORAL DE L'AJUNTAMENT DE VACARISSES.  

 
Atès que en virtut del que disposa l’article 89 del Reial Decret Legislatiu 1/1995, de 24 de març, 
pel qual s’aprova el text refós de la Llei de l'Estatut dels Treballadors, modificat per les Lleis 
14/2000 i 12/2001, fou constituïda la Comissió Negociadora per a revisar el conveni col·lectiu 
del personal laboral d’aquest Ajuntament,  aplicable al període comprès entre la data de la seva 
aprovació pel Ple de la Corporació i fins el 31 de desembre de 2021. 
 
Atès que així mateix, i en virtut del què disposa l’article 33 de la  Llei 7/2007, de 12 d’abril, 
l’Estatut de l’Empleat Públic fou constituïda la Mesa de Negociació per a revisar els acords 
sobre les condicions econòmiques, socials i de treball dels funcionaris/es d’aquest Ajuntament,  
aplicable pel període comprès entre la data de la seva aprovació pel Ple de la Corporació i fins 
el 31 de desembre de 2021. 
  
Atès que com a resultat de les diverses sessions de negociació, s’ha redactat un text per al nou 
Conveni col·lectiu del personal laboral d’aquest la vigència del qual s’estén pel període  
comprès entre la data de la seva aprovació pel Ple de la Corporació i fins el 31 de desembre de 
2021 ,  signat per la mesa negociadora el 18 d’octubre de 2017. 
 
Atès que com a resultat de les diverses sessions de negociació, s’ha redactat un text del nou 
Acord sobre les condicions econòmiques, socials i de treball dels funcionaris/es d’aquest 
Ajuntament, la vigència del qual s’estén pel període  comprès entre la data de la seva 
aprovació pel Ple de la Corporació i fins el 31 de desembre de 2021 ,  signat per la mesa 
negociadora el 18 d’octubre de 2017. 
 
Vist que el marc normatiu i l’àmbit d’actuació de les Administracions Públiques en el procés de 
presa de decisions en matèries que afecten les condicions de treball del seu personal laboral 
determinen la participació dels seus propis treballadors en els termes previstos a l’Estatut dels 
Treballadors. 
 
Vist que el marc normatiu i l’àmbit d’actuació de les Administracions Públiques en el procés de 
presa de decisions en matèries que afecten les condicions de treball dels seus empleats 
determinen la participació dels funcionaris públics en els termes  previstos a la Llei 7/2007  de 
12 d’abril, de l’Estatut de l’Empleat Públic. 
 
Vist que l’article 90 del Reial Decret Legislatiu 1/1995, de 24 de març, pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei de l'Estatut dels Treballadors, el Conveni col·lectiu s’ha de presentar davant 
l’autoritat laboral, dins el termini de 15 dies a partir del moment en què les parts negociadores 
el signen, als efectes del seu registre, i disposar la seva publicació  en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya, en el termini màxim de 10 dies des de la seva presentació en el 
registre. 
 
Vist que l'article 38.6 de la  Llei 7/2007  de 12 d’abril, de l’Estatut de l’Empleat Públic, diu que 
l’acord aprovat  sobre les condicions econòmiques, socials i de treball dels funcionaris/es 
d’aquest Ajuntament s’ha de trametre a l’oficina pública  que cada Administració competent 
determini i la Autoritat respectiva ordenarà la seva publicació en el Butlletí Oficial que 
correspongui en funció de l’àmbit territorial. 
 
Vist que l’article 9.1.i) de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la 
informació pública i bon govern, regula la transparència en l’organització institucional i 
l’estructura administrativa, la qual ha d’incloure els convenis, els acords i els pactes de 
naturalesa funcionarial, laboral i sindical. 
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L’article 38.3 de la  Llei 7/2007  de 12 d’abril determina que per a la validesa i eficàcia de 
l’acord sobre les condicions econòmiques, socials i de treball dels funcionaris/es d’aquest 
Ajuntament, serà necessària l’aprovació expressa i formal pel Ple de la Corporació.  
 
Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior,  reunida en sessió ordinària el dia 19 
d’octubre de 2017,  va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposo l'adopció del 
següent 

A C O R D 
 
PRIMER.-  Aprovar l’Acord sobre condicions econòmiques, socials i de treball dels 

funcionaris/es de l'Ajuntament de Vacarisses, per al període comprès entre la 
data de la seva aprovació pel Ple de la Corporació i fins el 31 de desembre de 
2021, el qual s’acompanya a la present proposta. 

 
SEGON.-  Aprovar el Conveni Col·lectiu aplicable al personal laboral al servei de 

l’Ajuntament de Vacarisses, per al període comprès entre la data de la seva 
aprovació pel Ple de la Corporació i fins el 31 de desembre de 2021, el qual 
s’acompanya a la present proposta. 

 
TERCER.-  Autoritzar a l’Alcalde per a l’execució de les previsions contingudes a l’esmentat 

Acord i Conveni. 
 
QUART.-  Trametre el text de  l’Acord sobre condicions  econòmiques, socials i de treball 

dels funcionaris/es de l'Ajuntament de Vacarisses i el del Conveni Col·lectiu 
aplicable al personal laboral al servei de l’Ajuntament al Departament de Treball 
de la Generalitat de Catalunya. 

 
CINQUÈ.-  Disposar que,  una vegada efectuats els tràmits precedents,  es publiqui al 

Portal de la Transparència de l’Ajuntament l’Acord sobre condicions 
econòmiques, socials i de treball dels funcionaris/es de l'Ajuntament de 
Vacarisses  i el Conveni Col·lectiu aplicable al personal laboral al servei de 
l’Ajuntament de Vacarisses, ambdós d’aplicació per al període comprès entre la 
data de la seva aprovació pel Ple de la Corporació i fins el 31 de desembre de 
2021 . 

 
Pren la paraula el Sr. Salamé qui explica que, com que ja en van parlar a les comissions 
informatives i ja tenen còpia de tot plegat, només vol afegir que ha estat un procés que els ha 
portat molta feina, com sempre en aquests processos, i que han treballat tant el comitè 
d’empresa com ells mateixos en la mateixa direcció i ,al final, ha sortit un acord bastant 
favorable, que com a principal punt a destacar és que ajuda a reduir l’absentisme. 
 
Intervé el Sr. Serna qui pregunta per quina raó a la primera plana on deia “conveni col·lectiu” hi 
han posat  “pacte de condicions” . 
 
Pren la paraula el Sr. Secretari per aclarir que el “pacte de condicions” és pel personal 
funcionari i el “conveni col·lectiu” és pel personal laboral. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Serna qui pregunta si funcionaris i personal laboral estan 
d’acord amb aquest conveni. 
 
El Sr. Salamé respon que sí, evidentment, per això es tracta d’un acord. 
 
El Sr. Serna també pregunta si s’ha tornat a les 35 hores. 
 
El Sr. Salamé respon que no, que el que s’ha fet ha estat adaptar l’horari tal i com s’està fent a 
Diputació, es tracta d’una redistribució horària. 



 19 

El Sr. Serna torna a dir que el que s’ha fet és baixar de 37,5 hores a 35. 
 
El Sr. Salamé torna a dir que no, que el que s’ha fet és una redistribució horària.   
 
El Sr. Serna respon que té els seus dubtes, doncs ells la informació que tenen és que s’ha 
baixat a 35, però han vist que al conveni continuen sent 1664 hores. 
Per altra banda diu que posa “cada treballador de l’àrea d’oficines”, abans no ho posava així,  i 
vol saber el motiu d’aquesta discriminació. 
 
El Sr. Salamé diu que depèn del context, i li pregunta a quin article es refereix exactament. 
 
El Sr. Serna diu que es refereix a l’article 9, al primer punt. 
 
El Sr. Salamé diu que no hi ha cap canvi, sinó que el que s’ha fet és eliminar una frase que diu 
“ el qual s’haurà de mantenir durant tot un any natural “, però l’especificació de l’àrea d’oficines 
està igual que estava abans.  
 
El Sr. Serna diu que ja li portarà l’anterior conveni perquè vegi el canvi i ja ho debatran en 
aquell moment.  
 
El Sr. Boada pregunta si ja s’ha signat. 
 
El Sr. Alcalde respon que sí, que l’han signat tots els representants sindicals, doncs hi ha hagut 
un acord total després d’un any treballant-hi. 
 
Es sotmet a votació s'aprova per unanimitat dels presents.  
 
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR  x x x x x 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS         
 
 
 
 
 
1.7.-  MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS ERC-A M, MV-E, UIPV I VpV, DE 

SUPORT A L’ESCOLA CATALANA.  
 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Rebutgem els atacs que els darrers dies ha rebut l’escola catalana i que apunten directament 
als centres educatius i als seus docents, per boca del ministre d’Afers Exteriors, Alfonso, Dastis 
i del ministre d’Educació, Íñigo Méndez de Vigo, entre d’altres personalitats. 
 
Reiterem el compromís amb l’escola catalana com a eina clau per a la cohesió social, la 
igualtat d’oportunitats i la qualitat educativa, a través del consens que hem construït els darrers 
30 anys. 
 
Durant aquest període de temps, els professionals de l’educació han exercit amb vocació i 
passió la seva tasca docent, oferint als infants i joves les eines necessàries per desenvolupar-
se en la vida adulta. Ho han fet transmetent els valors de la democràcia, del respecte, de la 
diversitat, de diàleg i de la tolerància. 
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Al llarg de tots aquests anys, els alumnes catalans han assolit els objectius lingüístics del 
coneixement de les dues llengües oficials del nostre país, el català i el castellà. En aquest 
segon cas, fins i tot milloren la mitjana estatal per sobre de comunitats monolingües, dades del 
mateix ministeri d’educació de l’Estat. 
 
Són els mestres i professors els que han de determinar pedagògicament com assolir els 
objectius lingüístics. Fins a dia d’avui s’ha demostrat la validesa d’aquesta tasca docent. 
 
Malgrat tot, des de l’Estat fa anys que hi ha una ofensiva contra la nostra llengua: s’han eliminat 
hores lectives de català a través de sentències judicials i s’han substituït les raons 
pedagògiques més bàsiques i fonamentals.  
 
Ara, el setge s’estreny més i se senten afirmacions falses, infundades i amb la voluntat clara 
d’enganyar i manipular l’opinió pública.  
 

Per tots aquests motius,  els Grups Municipals ERC-AM, MV-E, UIPV I VpV de l’Ajuntament de 
Vacarisses, proposen al Ple de la Corporació l’aprovació del següent 

ACORD 
 
PRIMER.-  Manifestar el suport als docents que vetllen, amb estima i passió pel 

desenvolupament integral dels nostres infants i joves, agrair-los la seva 
dedicació i encoratjar-los a seguir realitzant la seva tasca amb la mateixa 
determinació de sempre. 

 
SEGON.-  Demanar la rectificació dels ministres Dastis i Méndez de Vigo i la disculpa 

pública d’aquells dirigents polítics i mitjans de comunicació que han mentit 
deliberadament.  

 
TERCER.-  Manifestar el suport a les institucions catalanes en la presa de decisions que 

garanteixin preservar el model històric d’escola catalana davant la voluntat clara 
de desprestigiar l’escola i justificar una futura intervenció de l’Estat. 

 
QUART.-  Comunicar aquest acord a Somescola.cat, als centres educatius del municipi, a 

l’Associació Catalana de Municipis, a l’Associació de Municipis per la 
Independència i al departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya. 

 
El Sr. Alcalde llegeix els acords de la moció. 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui diu que vol aprofitar per preguntar a la Sra. Fuster si té 
constància dels problemes que hi ha hagut degut a la vaga, doncs es va fer signar un escrit 
d’acceptació de la vaga directament als nanos enlloc dels pares. 
 
La Sra. Fuster respon que aquest matí ha estat parlant amb la directora de l’Institut de 
Vacarisses qui l’ha informat que els procediments que es fan estan reglamentats en cas de 
vaga i que les famílies ja han estat informades. Afegeix que, donades les circumstàncies, li ha 
demanat a la Directora que facin una explicació a la ciutadania de la regulació de les vagues a 
les escoles i que arribi a tothom de forma pública. Segueix dient que hi ha un advocat del 
Departament d’Ensenyament que els assessora i li han demanat que els faci un informe i es 
pugui transmetre a totes les famílies, tan per part de l’ajuntament com per part del propi institut. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui explica que, per experiència pròpia, sap que tots els  instituts 
funcionen igual, a partir de tercer d’E.S.O. quan es convoca una vaga, pel sindicat d’estudiants 
s’entrega aquesta carta per portar un control dels que es vulguin adherir a aquesta vaga. 
Afegeix que tot això s’està aprofitant per grups d’extrema dreta per intentar desprestigiar 
l’escola catalana, està passant arreu de Catalunya que, grups com Somatemps, estan fent 
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servir això donant-li la volta, doncs fa deu anys enrere quan hi havia vagues en contra de la 
guerra es feia servir el mateix model. Diu que es tracta d’un escrit en el que l’estudiant, a partir 
de tercer, manifesta que vol fer vaga, prèvia convocatòria d’una vaga per part del sindicat 
d’estudiants. 
 
Intervé el Sr. Gibert qui diu que hi estan completament d’acord i, de fet, el que diu en un dels 
acords “davant la voluntat clara de desprestigiar l’escola i justificar una futura intervenció de 
l’Estat”  és el que tindran en cosa d’hores, perquè intervindran la Generalitat de Catalunya. 
Afegeix que és una llàstima que facin servir el model d’èxit de les escoles catalanes per fer 
política en contra del govern de la Generalitat, doncs és fer política en contra de la nostra 
educació que, com està demostrat, és un model d’èxit i que no ha tingut mai cap problema. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR  x x x x x 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS         
 
 
 
 
1.8.-  MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS ERC-A M, MV-E, UIPV I VpV, 

PER EXIGIR LA LLIBERTAT IMMEDIATA DELS PRESIDENTS D E L’ASSEMBLEA 
NACIONAL CATALANA I D’ÒMNIUM CULTURAL.  

 
El passat dilluns 17 d’octubre la justícia espanyola va empresonar els presidents d'Òmnium 
Cultural, Jordi Cuixart, i de l'Assemblea Nacional Catalana, Jordi Sánchez. De nou, es va 
judicialitzar un conflicte polític que l’Estat espanyol no sap resoldre amb diàleg i negociació. 
 
Un Govern espanyol que, utilitzant tots els mecanismes de què disposa, va tornar a creuar una 
línia vermella en qualsevol democràcia a l'Europa del segle XXI. Empresonar persones per 
manifestar-se pacíficament, tenir idees diferents i donar veu al poble. Un fet que posa en greu 
risc els valors democràtics que crèiem que eren la base de la Constitució de 1978.  
 
Les idees són la llibertat més gran que tenen els homes i les dones del segle XXI després de 
lluites incansables de persones anònimes, de col·lectius socials, fins i tot de guerres... Avui, per 
sort, estan protegides en tots els tractats internacionals.  
 
No hi ha estat democràtic al món que jutgi les idees i menys encara que les empresoni; que 
persegueixi les urnes, el vot, la decisió democràtica d’escollir. No hi ha estat democràtic al món 
que persegueixi la llibertat d’expressió; que censuri els mitjans de comunicació, que dicti les 
notícies als periodistes i que coaccioni la llibertat d’informació; que privi de la llibertat de reunió i 
de manifestació. 
 
Quan la democràcia és vulnerada en un país, tot el món ho pateix. Quan algú tolera que 
vulnerin els drets dels catalans, hi perden tots els ciutadans europeus. Quan algú és còmplice 
d’aquesta vulneració és còmplice també d’una forma d’actuar pròpia d’una dictadura.  
 



 22 

Empresonar representants de la societat civil forma part de l'estratègia de l'Estat per tensar, 
crispar i radicalitzar un conflicte polític. L'objectiu final és desactivar tota la societat civil. Volen 
dividir-nos com a poble i trencar la nostra cohesió social. 
 

Per tots aquests motius, els Grups Municipals ERC-AM, MV-E, UIPV I VpV de l’Ajuntament de 
Vacarisses, proposen al Ple de la Corporació l’aprovació del següent 

ACORD 
 
PRIMER.- Exigir la llibertat immediata dels presidents de l’Assemblea Nacional Catalana, 

Jordi Sànchez, i d’Òmnium Cultural, Jordi Cuixart.  
 
SEGON.-  Declarar la vulneració de les llibertats de les persones, recollides i protegides 

en tots els tractats internacionals i manifestar la persecució de la lliure 
expressió i del dret a decidir de les persones per part d’un estat que jutja les 
idees i empresona de forma il·legal. 

 
TERCER.-  Denunciar la manca de separació de poders a l’Estat espanyol, així com la 

manipulació i coacció dels mitjans de comunicació. 
 
QUART.- Demanar a les institucions europees que no continuïn donant l’esquena a 

Catalunya davant accions pròpies d’una dictadura. 
 
CINQUÈ.- Comunicar al Parlament de Catalunya, a l’Oficina del Parlament Europeu a 

Barcelona, a l’Oficina de l’Alt Comissionat de l’ONU per als Drets Humans 
(ACNUDH) i al Congrés dels Diputats, així com a l’Associació Catalana de 
Municipis (ACM) i l’Associació de Municipis per la Independència (AMI), 
l’aprovació de la present moció. 

 
 
El Sr. Alcalde llegeix els acords. 
 
Intervé el Sr. Serna qui diu que si els Jordis estan a la presó, la presó hauria d’estar plena de 
gom a gom. 
 
Pren la paraula el Sr. Gibert qui comenta que això, igual que les càrregues policials de l’1 
d’octubre, és la continuïtat del setge que està patint Catalunya. Afegeix que es tracta de dues 
bones persones que han lluitat per una causa, que et pot agradar més o menys, però és 
totalment injust que estiguin empresonats. Per acabar diu que malauradament creu que a partir 
d’ara entraran en dinàmiques penals d’aquest tipus 
 
El Sr. Alcalde li diu que pot ser, que els queda resistir i tirar endavant. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR  x x x x x 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS         
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2.- SOBREVINGUTS.  
 
             No n’hi ha. 
 
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPOR ATIVA 
 
 
3.1.-  DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CE LEBRADES PER LA 

JUNTA DE GOVERN LOCAL ELS DIES 25 DE SETEMBRE, I EL  2, 9 I 16 
D’OCTUBRE DE 2017.  

 
             Es dona compte dels decrets relacionats. 
 
 
3.2.-  DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE 

L’ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA  (Alcaldia, del 277/2017, de 21/09/2017, al 308/2017, 
de 17/10/2017), (Hisenda, el 6/2017, de 21/09/2017), (Medi Ambient i Sostenibilitat, del 
25/2017, de 28/09/2017, al 27/2017, de 9/10/2017), (Serveis Municipals, del 49/2017, 
de 27/09/2017, al 52/2017, de 6/10/2017), (Sanitat i Consum, del 20/2017, de 
6/10/2017, al 23/2017, de 9/10/2017), (Urbanisme, del 83/2017, de 25/09/2017, al 
88/2017, de 18/10/2017), (Educació, del 33/2017, de 23/09/2017, al 37/2017, de 
12/10/2017), (Acció Social, Cooperació i Solidaritat, del 62/2017, de 13/10/2017, al 
66/2017, de 9/10/2017), (Cultura, Festes i Patrimoni, el 38/2017, de 11/10/2017), 
(Recursos Humans i Organització Administrativa, el 17/2017, de 6/10/2017).  

 
 
             Es dona compte de les actes de les sessions relacionades de les quals s’ha fet entrega 

de la minuta corresponent juntament amb la convocatòria plenària. 
 
 
 
3.3.-  DONAR COMPTE  DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUN CIONARI I DE LA 

CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL.  
 
 
3.4.-  DONAR COMPTE DE L’INFORME TRIMESTRAL DE TRES ORERIA QUE S’HA 

TRAMÈS AL MINISTERI D’HISENDA I ADMINISTRACIONS PÚB LIQUES I A LA 
DIRECCIÓ GENERAL DE POLÍTICA FINANCERA DE LA GENERA LITAT DE 
CATALUNYA, EN COMPLIMENT DE LA LLEI 15/2010, RELATI U AL SEGON 
TRIMESTRE DE 2017. 

 
 

INFORME  DE  TRESORERIA  I  INTERVENCIÓ 
 
 
En Santiago Codina i Alavedra i Na Eva Aguilera i Terrado , en compliment del que disposa 
l’article 4 del R.D. 1174/1987, de 18 de setembre i als efectes establerts en els articles 194 i 
següents de la Llei 39/1988 de 28 de desembre , Reguladora de les Hisendes Locals, emeten 
el següent informe en l’estricte ordre econòmic amb relació a: 
 
L’article 3 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004 de 29 de desembre, 
per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials i les 
factures impagades amb una data d’antiguitat superior a 30 dies per l’any 2017. 
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FETS 
 
El dia 6 de juliol de 2010, es va  publicar en el BOE la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de 
modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en les operacions comercials, entrant en vigor el dia següent de la seva 
publicació, es a dir el dia 7 de juliol de 2010. L’objectiu últim de la Llei és la disminució dels 
terminis de pagament, i la lluita contra la morositat en les operacions comercials, dins les quals 
si troben les realitzades per les administracions públiques, (especialment les de capítol 2 i 6 del 
pressupost de despeses). 
 
Del text de la Llei  es dedueixen unes  obligacions de rendició d’ informació i dació de comptes 
per part de les administracions públiques entre les quals s’hi troba l’Ajuntament de Vacarisses. 
 
 

FONAMENTS DE DRET 
 

- Articles 3 i  4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol. 
- Article 200, i  Disposició Transitòria Vuitena  de la Llei  30/2007, de 30 d’ octubre, de 
Contractes del Sector Públic 
 
 

PROPOSTA  DE RESOLUCIÓ 
 

En quan a la morositat de les administracions públiques, l’ article  4 de la Llei 15/2010, disposa: 

Article quart. Morositat de les administracions públiques. 

1. L’interventor general de l’Estat ha d’elaborar trimestralment un informe sobre el compliment 
dels terminis que preveu aquesta Llei per al pagament de les obligacions de l’Administració 
General de l’Estat, que ha d’incloure necessàriament el nombre i la quantia global de les 
obligacions pendents en les quals s’estigui incomplint el termini. 
 
2. Les comunitats autònomes han d’establir el seu propi sistema d’informació trimestral pública 
sobre el compliment dels terminis previstos per al pagament en aquesta Llei. 
 
3. Els tresorers o, si no, els interventors de les corporacions locals han d’elaborar 
trimestralment un informe sobre el compliment dels terminis que preveu aquesta Llei per al 
pagament de les obligacions de cada entitat local, que ha d’incloure necessàriament el nombre 
i la quantia global de les obligacions pendents en les quals s’estigui incomplint el termini. 
 
4. Sense perjudici que es pugui presentar i debatre en el ple de la corporació local, aquest 
informe s’ha de remetre, en tot cas, als òrgans competents del Ministeri d’Hisenda i 
Administracions Públiques i, en el seu respectiu àmbit territorial, als de les comunitats 
autònomes que, d’acord amb els seus estatuts d’autonomia respectius, tinguin atribuïda la 
tutela financera de les entitats locals. Aquests òrgans poden igualment requerir la remissió dels 
informes esmentats. 
 
5. La informació així obtinguda la poden utilitzar les administracions receptores per elaborar un 
informe periòdic i de caràcter públic sobre el compliment dels terminis per al pagament per part 
de les administracions públiques. 
 
Queda clar que de l’ esmentat precepte se’n  deriva l’ obligació de l’elaboració per part de la  
Tresoreria i/o la Intervenció d’un informe que posi de manifest el compliment dels terminis  
previstos en aquesta Llei per el pagament de les obligacions de l’Ajuntament, que inclourà 
necessariament el número i quantia global de las obligacions pendents en les quals s’estigui  
incomplint el termini,  així com l’obligació de remetre l’ esmentat informe als òrgans competents 
del Ministeri d’ Hisenda i Administracions Públiques  i, en el seu  respectiu d’ àmbit  territorial, 
als de les Comunitats Autònomes que, d’acord amb els seus respectius Estatuts d’ Autonomia, 
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tingui  atribuïda la tutela financera de las Entitats locals, sense perjudici de la seva possible 
presentació i  debat en el Ple de l’Ajuntament. 
 
Atès que  el programa de comptabilitat municipal amb la finalitat  de poder elaborar l’ esmentat  
informe, proporcionant els llistats amb la informació  detallada i agregada i que s’adjunten com 
annexes. 
 
Atès que  l’ informe referent al 3er trimestre de l’any 2017 ja s’han presentat als òrgans 
competents del Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques i, al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes oportuns. 
 
Es tot el que s’ha d’ informar, PROPOSANT-SE : 
 
Que se’n doni trasllat igualment al Ple de l’Ajuntament , dons encara que l’article 4 de la Llei diu 
al respecte que   “Sense perjudici que es pugui presentar i debatre en el ple de la corporació 
local”, l’article  5.4, de la mateixa norma disposa: 
 
Article 5 . Registre de  factures en les Administracions locals. 
 
4. La Intervenció o òrgan de l’entitat local que tingui atribuïda la funció de comptabilitat ha 
d’incorporar a l’informe trimestral al ple que regula l’article anterior una relació de les factures o 
els documents justificatius respecte als quals hagin transcorregut més de tres mesos des de la 
seva anotació en el dit registre i no s’hagin tramitat els corresponents expedients de 
reconeixement de l’obligació o l’òrgan gestor n’hagi justificat l’absència de tramitació. El ple, en 
el termini de 15 dies comptats des del dia de la reunió en la qual tingui coneixement d’aquesta 
informació, ha de publicar un informe agregat de la relació de factures i documents que se li 
hagin presentat agrupant-los segons l’estat de tramitació. 
 
 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA. 
 
 
El Sr. Alcalde dona lectura al següent text:  MANIFEST “LES NOSTRES IDEES SEMPRE 
SERAN LLIURES”  

 
La llibertat no es compra ni es ven, ni es negocia, ni es demana, la llibertat s’exerceix com el 
més preuat tresor que hi ha sobre la terra.  
 
Les idees no tenen un camí marcat, ni amo, ni senyor. Les idees són la llibertat més gran que 
tenen els homes i les dones del segle XXI després de lluites incansables de persones 
anònimes, de col·lectius socials, fins i tot de guerres... Avui, per sort, estan protegides en tots 
els tractats internacionals.  
 
No hi ha estat democràtic al món que jutgi les idees i menys encara que les empresoni.  
 
No hi ha estat democràtic al món que persegueixi les urnes, el vot, la decisió democràtica 
d’escollir. 
 
No hi ha estat democràtic al món que persegueixi la llibertat d’expressió. 
 
No hi ha estat democràtic al món que censuri els mitjans de comunicació, que dicti les notícies 
als periodistes i que coaccioni la llibertat d’informació. 
 
No hi ha estat democràtic al món que privi de la llibertat de reunió i de manifestació. 
 
No hi ha estat democràtic al món que vulneri la PAU. 
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No hi és. 
 
Altra cosa, té un altre nom que no és DEMOCRÀCIA. 
 
Ahir l'Estat espanyol va tornar a creuar una línia vermella en qualsevol democràcia a l'Europa 
del segle XXI. Empresonar els presidents d'Òmnium Cultural i de l'Assemblea Nacional 
Catalana per manifestar-se pacíficament i donar veu al poble posa en greu risc els valors 
democràtics que crèiem que eren la base de la Constitució de 1978.  
 
Quan la democràcia és vulnerada en un país, tot el món ho pateix.  
 
Quan algú tolera que vulnerin els drets dels catalans, hi perden tots els ciutadans europeus. 
 
Quan algú és còmplice d’aquesta vulneració és còmplice també d’una forma d’actuar pròpia 
d’una dictadura.  
 
Jordi Sànchez no ha comès cap delicte.  
Jordi Cuixart no ha comès cap delicte.  
 
Si empresonen els dos Jordis, ens empresonen a tots.  
 
Empresonar representants de la societat civil forma part de l'estratègia de l'Estat per tensar, 
crispar i radicalitzar un conflicte polític. L'objectiu final és desactivar tota la societat civil. Volen 
dividir-nos com a poble i trencar la nostra cohesió social. No ho permetrem i no ho 
aconseguiran.  
 
Som un sol poble unit i conjurat per blindar la democràcia i la llibertat. 
 
Encara no han entès que això no va de noms propis. Aquest procés neix del poble i així seguirà 
sent. El mandat democràtic de l'1 d'octubre és inapel·lable i més vigent que mai.  
 
Per tot plegat, avui i aquí volem deixar clar que les mesures decretades per l'Audiència 
Nacional espanyola no només són injustes sinó que també són il·legals.  
 
Per tant, demanem la llibertat immediata de Jordi Sànchez i Jordi Cuixart.  
 
No demanem clemència. Exigim justícia.  
 
La nostra resposta serà, com sempre, serena, ferma, pacífica i democràtica. 
 
Europa no pot continuar donant l’esquena a Catalunya davant accions pròpies d’una dictadura i 
la privació de llibertat a causa de les idees de tot un poble.  
 
Des d’ahir, a la Unió Europea hi ha presos polítics! 
 
Davant la vulneració flagrant dels principals fonaments d’un estat de dret, la manca de 
separació de poders i per tal de garantir les llibertats bàsiques dels catalans, fem una crida a 
tots els organismes internacionals: 
 
Ho diem ben alt i ben clar. HELP CATALONIA! 
 
I recordem, avui més que mai, el nostre estimat Salvador Espriu quan deia:  
 
Els homes no poden ser si no són lliures. Que sàpiga Sepharad que no podrem mai ser si no 
som lliures. 
 
Visca Catalunya Lliure! 
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Continua la seva intervenció el Sr. Alcalde qui , en relació a l’atur,  diu que al mes de setembre 
a Vacarisses l’atur ha baixat en 10 persones, per tant es situen en una taxa d’atur del 12,9 %, 
malgrat tot, l’atur segueix baixant, el que vol dir que l’economia segueix funcionant. 
 
A continuació el Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Sánchez. 
 
La Sra. Sánchez llegeix el comunicat sobre la sortida del govern del PSC. 
 

“El passat divendres 20 d’octubre les integrants del grup municipal socialista vam comunicar a 
l’alcalde la nostra decisió d’abandonar el govern. Posteriorment ho vam comunicar a la portaveu del 
grup Movem Vacarisses, als portaveus d’UIPV i VxV, així com al secretari i a la interventora de 
l’Ajuntament. 

Aquesta és una decisió molt mesurada i meditada que ve de lluny i hem de manifestar que, tot i 
compartir el projecte comú per Vacarisses que va inspirar el pacte de govern entre ERC-PSC-
Movem, hem constatat al llarg d’aquests anys diferents maneres de fer i de treballar que són les 
que han marcat les diferències. 

Per això, a partir d’ara, les dues regidores del PSC seguirem treballant des de l’oposició, una 
oposició que exercirem des de la seriositat i responsabilitat que ens caracteritza i que sempre tindrà 
com a finalitat l’interès general i l’estabilitat al nostre municipi. 

Finalment donem les gràcies a totes les persones que creuen en nosaltres i la nostra tasca i a les 
quals seguirem representant amb la dignitat que mereixen.” 
 
 
5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
Intervé el Sr. Gibert qui diu que ha estat un estiu complicat en qüestió de pudors de l’ecoparc i 
pregunta quines gestions s’han dut a terme per pal·liar-les. 
 
També comenta que hi ha veïns que els han informat de que hi ha una empresa al polígon que 
fa molt soroll i volen saber què s’està fent al respecte. 
 
Per altra banda diu que el mes de juliol van demanar els costos de la Festa Major petita dels 
anys 2015, 2016 i 2017 i tres mesos després encara no els tenen. 
 
El Sr. Casas respon que els consta que els ho han enviat. 
 
El Sr. Gibert diu que també van demanar el repartiment a les diferents entitats per part de 
l’equip de govern i que no entenen que després de tres mesos no hagin estat capaços de 
donar-los un petit escrit que s’entén que ja tenen, per tant estan parlant de molt poca 
transparència. 
 
En relació al mòdul del camp de futbol, després de saber que no posaran la caldera de 
biomassa perquè no els han concedit la subvenció, entenen que no el mouran tot i que ja 
havien aprovat les modificacions de crèdit necessàries per fer-ho i , per tant,  pregunta si 
pensen fer el concurs públic per donar la concessió del bar del camp de futbol. 
Afegeix que el bar, tot i estar tancat, sembla que no ho està del tot perquè hi ha pares que 
s’encarreguen de vendre begudes, per tant caldria fer les coses ben fetes i fer un concurs. 
 
Per acabar, adreçant-se al regidor de Cultura,  li demana que faci una valoració de la Fira del 
Mon Geganter, doncs a ells el que els sembla és que va tenir una repercussió ínfima, amb molt 
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poca afluència de gent i, per tant , els agradaria saber quin cost ha tingut finalment  pel 
municipi. Afegeix que a ell li va semblar una simple trobada més de gegants, per tant si la 
despesa ha estat d’uns 10.000 euros la repercussió ha estat molt pobre. També pregunta 
perquè es va fer un petit castell de focs quan ells sempre van ser molt crítics amb el castell de 
focs que organitzava l’anterior govern el dia de Reis. 
 
 
Intervé el Sr. Boada qui diu que les seves discrepàncies amb la portaveu del grup socialista son 
públiques i notòries, però reconeix que és molt treballadora i, per tant,  diu a l’equip de govern 
que amb el nou cartipàs que tenen ja cal que es posin les piles, perquè hi ha molta feina a 
aquest municipi i els regidors han d’estar al carrer,  doncs és una regidoria molt complicada. 
 
Pren la paraula la Sra. Sánchez qui agraeix el reconeixement de la seva feina que ha fet el Sr. 
Boada, però diu que pensa que tots els que estan a govern treballen , i vol confiar que qui porti 
les seves regidories ho farà igual de bé. 
 
El Sr. Serna diu que per part seva també sempre hi ha hagut moltes discrepàncies , però  
també volen agrair a més de la feina de la Sra. Sánchez , la de la Sra. Ríos que també ha 
tingut una tasca molt complicada. 
 
La Sra. Ríos agraeix el reconeixement i igual que ha dit la seva companya sap que qui ho agafi 
també ho farà bé.  
 
Pren la paraula el Sr. Gibert qui, adreçant-se al Sr. Alcalde, li diu que entenen que la seva 
voluntat és governar en minoria. Per tant, el que li volen dir, és que amb la situació actual i tots 
els projectes que hi ha, és una tasca molt difícil i complicada. Afegeix que ells son on son i 
treballaran com han fet sempre per col·laborar amb tot el que sigui bo per Vacarisses, pe tant 
poden comptar amb ells per aquelles coses que vegin que son en benefici general, però com a 
partit de l’oposició també els faran veure les coses que no estiguin bé. 
Per acabar li diu al Sr. Alcalde que ara sense tenir majoria és el moment de fer política    
 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu que ell volia esperar al final per agrair la tasca a les seves 
companyes i que si els sembla bé acabaran primer amb el torn de precs i preguntes. 
 
En relació al castell de focs el Sr. Alcalde diu que és massa pretensiós dir-li castell de focs al 
que van fer, que només va costar 100 euros i es va fer amb col·laboració amb els diables. 
 
En relació als episodis de pudors, el Sr. Alcalde diu que és cert que n’hi ha hagut, i que ell està 
en contacte gaire bé setmanalment amb el Consorci de Residus, amb el director de l’abocador i  
segueixen igual, dient que si son les portes, tot i el control de portes, però també els vol dir que 
arran de l’incendi que hi va haver, les portes van quedar obertes molts dies i precisament no hi 
va haver cap episodi de pudor en aquells dies. Pel que fa als biofiltres diu que finalment hi faran 
una inversió d’1.500.000 euros a partir del novembre i ja veuran què passa. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Fuster, diu que els canvis dels biofiltres previstos es realitzaran a la 
xemeneia,  que és la que en principi pot determinar aquestes emissions. Diu que 
paral·lelament, al febrer, s’iniciarà l’estudi de captadors i es determinaran tres punts per 
localitzar aquests captadors a fi i efecte d’avaluar aquestes emissions. Afegeix que 
s’instal·laran a Torreblanca II, la Carena Llarga i els Caus, que és just la franja que arriba de 
l’abocador i CTR. Explica que aquests captadors seran activats per tres veïns, un d’ells és una 
persona de l’associació Prou Pudors, tindran també la intervenció de la Policia per donar fe 
d’aquests actes i per valorar les emissions que es produeixen i els components que puguin 
arribar a la població. 
Per acabar diu que, com ja els van comentar a les comissions informatives, els va arribar 
aquest passat mes de setembre la proposta de resolució provisional per la qual s’atorga 
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l’autorització ambiental pel tràmit de revisió de la llicència ambiental del CTR,. Amb aquesta 
proposta ja els va traslladar totes les actuacions previstes en tema d’aigües, residus...i 
específicament del  tema olors del CTR. Afegeix que hi ha una actuació, un control i una 
inspecció per part de l’Agència amb els corresponents requeriments i sessions que aniran 
darrera, i serà un element de molta consideració el document que està pendent per part del 
tècnic de l’ajuntament, a fi i efecte de que totes les instal·lacions i per tant el tema de les olors 
estigui absolutament regulat i que es pugui requerir a l’empresa i actuar en aquests temes. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui,  en relació a l’empresa del polígon que fa soroll,  diu que no hi ha 
novetats de la policia de queixes. 
 
El Sr. Boada diu que en algunes hores en concret fan molt soroll. 
 
El Sr. Alcalde diu que els aniria bé saber en quines hores passa en concret. 
 
El Sr. Gibert diu que és al sector de l’Eixample on més ho senten. 
 
El Sr. Boada diu que probablement passa quan trituren alguna cosa i es deixen la porta oberta, 
i que el soroll es propaga cap a alguns sectors determinats, no ho sent tothom. 
 
El Sr. Alcalde diu que ja recullen el prec. 
 
Pren la paraula el Sr. Salamé qui,  en relació a les subvencions a les entitats i el cost de la 
Festa Major Petita d’aquests últims anys, recorda al Sr. Gibert que el personal que tenen a 
participació és només una persona que no està tota la setmana a participació, que se’n cuida 
de les festes majors de totes les urbanitzacions, i quan acaben se’n va de vacances i al tornar 
ha de fer el tancament de totes aquestes festes majors. Afegeix que, com ja li ha comentat a 
les darreres comissions informatives, la creació del Consell de Vila els ha pres molt de temps i 
una guia d’entitats que ja els ho comentat en alguna ocasió. Segueix dient que la feina està feta 
i li van fer arribar a ell, per això el Sr. Casas pensava que ja ho havien enviat, però ell no ho ha 
fet. Explica que el tècnic el que ha fet ha estat un recull de totes aquestes dades que els 
demanaven i les ha ordenat, però no es tracta només de “tallar i enganxar”, i tampoc d’una falta 
de transparència perquè son dades públiques i les pot obtenir quan vulgui. 
 
El Sr. Gibert diu que entén que el tècnic tingui molta feina però és un tema de voluntat, perquè 
ha de saber quina quantitat es dona a les entitats, i si l’oposició us ho demana al juliol, sembla 
que tingueu una manca de respecte en vers ells, doncs no demanen cap cosa de l’altre mon. 
 
El Sr. Salamé diu que ara mateix li envia i que ja li ha explicat perquè no ho ha fet abans. 
 
Intervé el Sr. Casas qui , en relació al canvi de lloc del mòdul del camp de futbol, diu que tot i 
no tenir la subvenció el mouran, perquè la intenció és fer alguna millora en l’espai que no és 
camp de futbol. Afegeix que posteriorment a això sortirà el concurs per fer la concessió del bar i 
diu que és cert que s’han allargat, i que a vegades el Club Esportiu n’ha fet ús quan s’ha fet 
alguna activitat. 
Adreçant-se al Sr. Gibert li diu que ell li parla de la manera de treballar del seu govern, de les 
concessions i plecs, però potser n’hi ha algun que tampoc existeix, com el servei de 
perruqueria del Casal de la Gent Gran, doncs hi ha una senyora allà treballant sense cap mena 
de conveni. 
 
El Sr. Gibert diu que ells també porten dos anys fent-ho malament. 
 
El Sr. Casas diu que ara ja s’hi ha posat a fer-ho. 
 
El Sr. Gibert diu que això no li hauria de retreure i que com sempre tiren enrere.  
 
El Sr. Alcalde diu que hi ha moltes coses que l’anterior equip de govern va fer malament i que 
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ells també s’equivoquen en d’altres, però ara hi ha coses que les estan endreçant, i com li ha 
dit abans han de fer política. 
 
El Sr. Gibert li diu que sí, que ara és quan li tocarà fer política. 
 
El Sr. Alcalde diu que ell de política n’ha fet sempre i considera que ara mateix s’està dedicant 
a la política. 
 
El Sr. Gibert respon que el que no és de rebut és començar a tractar tant malament a l’oposició 
com ho estan fent . 
 
El Sr. Alcalde diu que ell també en pot parlar de tractar malament a l’oposició, que ho recordi. 
 
El Sr. Gibert li respon que ja pot començar a parlar-ne i que si vol poden fer un debat. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Alcalde qui vol agrair a les regidores del PSC la seva 
dedicació d’ aquests dos anys, explica que han arribat fins aquí i que ara per diferències els 
camins se separen , però el projecte polític del PSC pel municipi coincideix en moltes coses 
amb el d’ells i, per tant,  ja s’aniran trobant al llarg del camí.  
 
Pren la paraula el Sr. Casas qui, en relació a la Fira del Mon Geganter, diu que quan 
s’organitza un acte així les expectatives sempre son altes, però de vegades per circumstàncies 
vàries no és així. Afegeix que hi podria haver hagut més afluència de públic però que de totes 
maneres tampoc va ser tan desastrós com potser li va semblar al Sr. Gibert.  
En relació al que ha dit el Sr. Gibert de que va semblar una trobada gegantera més, el Sr. 
Casas diu que de fet es tractava d’això, hi havia gegants locals però també n’hi havia de 
centenaris com els de Terrassa i d’altres figures que consideraven que hi havia de ser-hi. 
Pel que fa a l’assistència de públic explica que la data se la van plantejar a un any vista i ,per 
tant, no sabien que coincidiria amb la Fira Mediterrània, amb el Cavatast de Vilanova i la Fira 
del Torró d’Agramunt. Tot i així diu que estan prou contents perquè les activitats van ser força 
interessants, xerrades i exposicions, i per tant la valoració és notablement positiva. 
 
Intervé el Sr. Boada qui demana que abans de fer res al camp de futbol els agradaria que en 
parlessin. 
 
El Sr. Casas respon que hi estan d’acord. 
 
Pren la paraula la Sra. Fuster per agrair públicament a les companyes del PSC, durant aquest 
any que han coincidit al govern, la seva honestedat en la gestió i , evidentment,  l’actitud 
treballadora que han mantingut totes dues. Afegeix que a nivell polític tenen el PAM 
consensuat i la trajectòria que han seguit fins ara ha estat pràcticament unànime amb aquestes 
directrius i, per tant,  esperen i desitgen que de cara al futur també ho siguin. 
Per acabar diu que cadascú té la seva manera de treballar, d’actuar i de representar,  però en 
definitiva ha estat una època de bona convivència entre les tres formacions polítiques i, per 
tant, reitera les gràcies des de Movem Vacarisses. 
 

 
Essent les vint-i-una hores i trenta-cinc minuts el senyor alcalde - president dóna per finalitzada 
la sessió de la qual estenc la present acta que signo en companyia seva. 
 
 
 EL PRESIDENT, EL SECRETARI, 
 
 
 
 
 Antoni Masana i Ubach Joan Amengual i Tomé 
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